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中石化石油工程技術服務股份有限公司 

（在中華人民共和國註冊成立之股份有限公司） 

(股份代號：1033) 

澄清公告 

茲提述中石化石油工程技術服務股份有限公司（「本公司」）日期為二零一六年四

月十二日刊發的有關截至二零一六年三月三十一日止三個月業績預計虧損的英

文公告（「該公告」） 

該公告的第一段： 

「This announcement is made by Sinopec Yizheng Chemical Fibre Company Limited 

(the "Company") pursuant to Rule 13.09(2)(a) of Listing Rules and the Inside 

Information Provisions under Part XIVA of the Securities and Futures Ordinance 

(Chapter 571 of the Laws of Hong Kong). 」 

應被替換為以下內容： 

「 This announcement is made by Sinopec Oilfield Service Corporation (the 

"Company") pursuant to Rule 13.09(2)(a) of Listing Rules and the Inside Information 

Provisions under Part XIVA of the Securities and Futures Ordinance (Chapter 571 of 

the Laws of Hong Kong). 」 

除上述所披露者外，該公告之其餘內容維持不變。 

承董事會命 

李洪海 

董事會秘書 

北京，二零一六年四月十三日 

 

於本公告日期，本公司現任董事為焦方正+、周世良#、李联五+、張鴻+、姜波*、张化桥*、潘

颖* 

 

+ 非执行董事 

# 执行董事 

* 獨立非执行董事 


